

# Referat – styremøte Randesund bydelsråd 26.08.24

Sted: Klubbhuset til RIL

## AGENDA

### Konstituering av nytt styre:

Leder	Anne-Kristin
Nestleder	Anne Elizabeth
Outlook Mail	Irene / Lillian (gruppeledere lesetilgang)
Presse / mediehåndtering	Anne-Kristin / Anne Elizabeth
IT-koordinering / Office 365	Øystein / Kristina
Webredaktør	Bent Sigmund
Sosiale Medier /Markedsføring	Irene
Koordinering administrasjon/bydelsrådene	Karl / Steinar
Kontaktpunkt velforeninger / medlemslister	Lillian / Kristina
Kasserer / regnskap	Anne-Kristin
Kontaktperson Brønnøysund	Anne-Kristin
Oppdatering Politisk Agenda	Lothar

### Mappestruktur RBR

Kristina / Øystein / Anne-Kristin setter opp hovedstruktur på Teams og Onedrive.

Anne-Kristin videresender abonnementsinfo til Kristina og Øystein

### PÅGÅENDE SAKER

#### Korsvikfjorden – utbygging Stødden VS Bydelssenter Rona

Forslag til vedtak for styret:

1) Melde inn et ønske til kommunen om at bydelsrådet sammen med leder for den berørte velforening, i dette tilfelle Korsvikfjorden Vel, blir med i oppstartsmøtet for denne reguleringssaken. Husk å orientere våre kolleger i Vågsbygd om dette ønsket.

Ansvarlig: Anne-Kristin

2) utarbeide et forslag for kyststi langs hele den indre del av fjorden. Målet vårt: omforent løsning som sikrer tilgang til privatpersoners eiendommer og hensyntar bedrifters behov for sikkerhet. Etablere kontakt med MH Wirth HMH og National Oilwell, og be om innspill fra bedriftene ang. deres ønske om plassering av en fremtidig kyststi.

Ansvarlig for etablering av kontakt (videreformidle til Anne Elizabeth): Irene og Lothar

3) Utarbeide en spisset ønskeliste over hvilke funksjoner / møteplasser vi ønsker å ha i Korsvikfjorden. Viktig å være på ballen tidlig for å ha påvirkingsmuligheter. Viktig å samkjøre vår ønskeliste om funksjoner med forslag til funksjoner i Rona. Haster.

Ansvarlig: Arbeidsgruppen for Areal og Samhandling ved Karl

### **Trafikk og infrastruktur v/Lothar**

Byvekstavtalen blir trolig stemt over i slutten av denne måneden. Lothar nevner at vi bør ha fokus på de områdene som vil ligge under kommunens finansieringskilde i Randesund.

Ansvarlig for å utrede muligheter for evt omprioritering av midler: Lothar

Infrastruktur v/Drangsvann. Det bygges en stor rundkjøring ved Høvågveien/Dvergsnesveien. Gangbro er tatt ut ved et bystyrevedtak, men alternative tiltak må ha fokus nå. Nytt gangfelt er nå laget ved Torpeveien, som skoleelevene bruker for å komme til skolen. Det er blitt sendt inn et innspill til fylket / kommunen både fra velforeningene og fra RBR.

Barn og unges representant i kommunen er koblet på. Viktig å ta barns transport/krysningsmønster på alvor. Lillian sendte inn innspill til Fylkeskommunen fra RBR sin mail, og er på ballen for å følge opp svar.

Midlertidig skilting er nå kommet opp, men det viktigste nå er å senke fartsgrensen til 40. Dette bør ideelt sett være for hele strekningen Høvågakrysset til Sukkestøl.

-> Fokus: utarbeide et skriv om en revidert skiltplan for strekningen Høvågveien - Sukkestøl. Følge opp skiltplanen. Kontakte Trygg Trafikk?

Ansvarlig: Lillian

Hvordan kan vi synliggjøre oppdaterte ÅDT-tall for å få frem dette trafikksikringsbehovet? Vi må anmode å få tilsendt oppdaterte trafikk tall på:

- Sømsveien
- Høvågveien
- Dvergsnesveien

Ansvarlig: Lothar

### **Badeplass ved Sukkevann**

Steinar og Lillian følger opp stønadsmuligheter for utvidelse av badeplassen

### **SAK TIL HØRING: Skoleplassering Haumyrheia Skole**

Høringsfristen er 30. September

Kommunen anbefaler til politikerne at ungdomsskolen flyttes til Strømme Skole, og at Hjertetomta ved Drangsvann blir en ny barneskole. Det vil medføre økt transportbehov for de som skal til ungdomsskolen.

Oppfordring til alle i RBR om å sette seg inn i saken.

Neste styremøte er 17. September kl 19:00 – 21:00 på Kommunelokalet.

### **Arbeidsgruppene (konstitueres formelt i august)**

- |                                   |                   |
|-----------------------------------|-------------------|
| • Areal og Samhandlingsgruppa     | Karl              |
| • Svømmeanlegg Østsida            |                   |
| • Natur og miljøgruppa            | Jorunn            |
| • Trafikk og Infrastruktur        | Lothar            |
| • Badeplass Sukkevann – utvidelse | Steinar / Lillian |

Lillian kaller inn til nytt styremøte.